

**THE MILITARY
COMMUNICATIONS & ELECTRONICS
MUSEUM FOUNDATION**

Chairman of the Board of Directors
Colonel S.C. Sibbald, CD (Retired)



**LA FONDATION DU
MUSÉE DE L'ÉLECTRONIQUE ET DES
COMMUNICATIONS MILITAIRES**

Le Président du conseil d'administration
colonel S.C. Sibbald, CD (Retraité)



The William J. Henderson Philanthropy Award

The Military Communications & Electronics (C&E) Museum Foundation's donor recognition program acknowledges various levels of financial support to our Museum. In 2015 the Board of Directors added a special award to recognize outstanding support by individuals or organizations, not only financially, but also through their volunteer activities. Given the patronage and generosity of William J. Henderson and his Foundation over the years, it was an honour to name the award after him. Permission was granted to name the award, *The William J. Henderson Philanthropy Award*.

I am please to announce that on 30 October 2020 the Board of Directors unanimously confirmed that **Colonel John Catto, CD** was worthy of distinction by being posthumously named a recipient of the *William J. Henderson Philanthropy Award*.

Le programme de reconnaissance des donateurs de la Military Communications & Electronics (C&E) Museum Foundation reconnaît les différents niveaux de soutien financier à notre musée. En 2015, le conseil d'administration a ajouté un prix spécial pour reconnaître le soutien exceptionnel d'individus ou d'organisations, non seulement financièrement, mais aussi par le biais de leurs activités de bénévolat. Étant donné le patronage et la générosité de William J. Henderson et de sa Fondation au fil des ans, ce fut un honneur de nommer le prix en son honneur. La permission a été accordée de nommer *le prix, le prix de philanthropie William J. Henderson*.

Je suis heureux d'annoncer que le 30 octobre 2020, le conseil d'administration a confirmé à l'unanimité que le **colonel John Catto, CD** méritait d'être distingué en étant nommé à titre posthume récipiendaire *du prix de philanthropie William J. Henderson*.

